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PODGORICA

Obavjestavamo Vas da ce na osnovu clana 187 Poslovnika Skupstine 
Cme Gore, ovlasceni predstavnik Kluba poslanika Bosnjacke stranke, poslanik 
mr Ervin Ibrahimovic, postaviti pitanje predsjedniku Vlade Cme Gore na 
Dvanaestoj — posebnoj sjednici Prvog redovnog (proljecnjeg) zasijedanja u 
2024. godini koja je zakazana za 19. jul 2024. godine.

Predsjednik poslani^kog kluba,
ic
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Broj: 16-07-2/24 
Datum: 16.07.2024, godina

SKUPSTINA CRNE GORE

Na osnovu clana 187 Poslovnika Skupstine Cme Gore, postavljam 
sledece pitanje predsjednilcu Vlade Cme Gore, gospodinu Milojku Spajicu:

Postovani predsjednice Vlade,

Kada de sa Saveznom Republikom Njemackom biti potpisan 

sporazum o priznavanju vozackih dozvola iz Crne Gore?

OBRAZLOZENJE:

Bosnjacka stranka ima intenzivne kontakte sa dijasporom koja je u 
Njemackoj veoma brojna i iz tih kontakata znamo da je za gradane Cme Gore 
koji privremeno borave i rade u SR Njemackoj veoma vazno pitanje priznavanja 
vozackih dozvola iz Cme Gore.

U prethodnom periodu smo aktivno radili sa nasim kolegama iz Bundestaga na 
stvaranju pretpostavki da se ovo pitanje rijesi pa je, obzirom da postoji 
evidentna spremnost obje strane da dode do fmalizacije rjesenja, vazno da se 
ovo pitanje aktuelizuje.

Poslanik, 
mr Ervin^fe^imovic
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Broji 01-076/24-2737 
Podgorica, 18. 07.2024. godine

Klub poslanika Bosnjacke stranke 
Poslanik, g-din Ervin Ibrahimovic

POSLANICKO PITANJE

Postovani predsjednice Vlade,

Kada ce sa Saveznom Republikom Njemackom biti potpisan Sporazum 
0 priznavanju vozackih dozvola iz Crne Gore?

ODGOVOR

Uvazeni poslanice Ibrahimovic,
Jedan od glavnih zadataka Vlade od samog starta mandata je vracanje, 
ili mozda jos bolje reci gradenje povjerenja sa najvaznijim 

medunarodnim partnerima i nemam nikakvu dilemu da smo u tome 

uspjeli.
Za konacan uspjeh u evropskoj integraciji neophodno je da imamo 

zemlje Evropske unije na nasoj strani. U tom kontekstu dobri bilateralni 

odnosi umnogome ce olaksati i pruzanje podrske nasim drzavljanima 

koji borave i rade u zemljama EU.
Vjerujem da smo kroz niz posjeta Njemackoj uspjeli da unaprijedimo 
saradnju sa tim, izuzetno znacajnim partnerom, a finalizacija procedure 
za medusobno priznavanje vozackih dozvola bila je jedna od bitnih 
tema tokom razgovora koji sam imao sa kancelarom Solcom.
Tada je zakljuceno da je finalizacija procedure jedan od prioriteta u 
bilateralnim odnosima. Ovaj sporazum je od izuzetne vaznosti za
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crnogorske drzavijane, koji borave i rade u SR Njemackoj imajuci u vidu 
da, nakon isteka perioda od sest mjeseci, moraju ponovo polagati ispit 
radi sticanja njemacke vozacke dozvole.
Ambasada SR Njemacke u Podgorici i Institut za proucavanje puteva su 
pocetkom 2024. godine dali pozitivno misljenje nakon sto su, prema 
sugestijama saveznih pokrajina od jeseni 2023. godine zatrazene 
dodatne analize i misljenja o stanju u saobracaju u Crnoj Gori.
Prema posljednjim informacijama, od 10. jula 2024. vecina saveznih 
pokrajina je dala pozitivno misl^enfe za zakljucivanje sporazuma. 
Slijedi priprema nacrta zajednickog pisma namjere, koje ce biti 
upuceno na usaglasavanje nadleznim crnogorskim institucijama preko 
Saveznog MVP.
Na kraju, poslanice Ibrahimovic, podsjeticu da je pitanje priznavanja 
crnogorskih vozackih dozvola u Njemackoj pokrenuto jos 2015, a 
formalizovano godinu kasnije, a sada sam siguran da ce kroz intenzivnu 
saradnju biti rijeseno u najskorijem roku.

S postovanjem,

^.^CT^DSJEDNIK
Spajic


